

DE20070122



Anleitung: Hard Part SA  
Scheibenabstützung BMW R1200 GS/ADV  
ab 2008

Installation Instruction: Windscreen  
Support R1200GS/ADV from 2008

Lieferumfang:

Contents:

1 x Hard Part vormontiert  
1 x Gegenhalter  
2 x Distanz  
2 x U-Scheibe M5 klein  
2 x Linsenkopfschraube M5x25

1 x Hard Part windscreen support  
1 x Backing plate  
2 x Spacer  
2 x Washer M5 small  
2 x Screw dome head M5x25

1



**Achtung! Wichtige Hinweise**

**Attention: important tips, explanations**

**Passt nur an 1200er ab 2008! Alle Schrauben nach 50Km Fahrt nachziehen! Einstellung der Abstützung: Windschild in die gewünschte Position bringen. Die Rändelschrauben lösen und die Abstützung leicht gegen das Windschild drücken. Anschließend Rändelschrauben anziehen. Lässt sich zusammen mit 044-0552 und 044-0563 montieren!**

**044-0415 only fits R1200GS models from 2008! Check all fasteners after first 30 miles.**

**Windscreen support adjustment: Set windscreen in desired position. Loosen the knurled nuts, bring the support so that rubber grommets slightly press on the windscreen and tighten knurled nuts again. Can be used with 044-0552 and 044-0563**

2



**Montage**

**Assembly**

1. Windschild abmontieren
2. Gegenhalter und 2 x Distanz wie in Bild 1 positionieren. Die Distanzen vorher mit etwas Sekundenkleber fixieren oder von unten zwei kürzere Schrauben in den Gegenhalter eindrehen. Dies erleichtert die Montage!
3. Hard Part vormontiert wie in Bild 2 mit 2 x U-Scheibe M5 klein und 2 x Linsenkopfschraube M5x25 montieren.

1. Remove windscreen.
2. Set the backing plate and 2 x spacer as shown in photo 1. Use Loctite to glue spacers before hand or thread couple of shorter screws from below - this makes installation easier!
3. Install the windscreen support as shown in photo 2 with:  
2 x Washer M5 small  
2 x Screw dome head M5x25

4. Windschild wieder montieren.

4. Reinstall windscreen.

**Achtung! Achten Sie darauf, dass alle Schrauben vor Fahrtantritt angezogen sind!**

**Attention! Make sure all fasteners are tight before your first ride and check them later in regular intervals.**